
 
 
 
Keili Västrik 

Vändra Gümnaasiumi hoolekogu esimees 

 
 
Vastus pöördumisele        

 
 
 
Esitate oma pöördumises küsimuse selle kohta, et milline on koolipidaja nägemus õpi- ja 
töökeskkonna kaasajastamise kohta järgneva viie aasta jooksul. 
 
Lühidalt on vastus, et Vändra Gümnaasiumi tegevus kooli õpi- ja töökeskkonna kaasajastamisel 
on sätestatud Vändra Gümnaasiumi arengukavas. Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse § 67 
kohaselt koostatakse arengukava vähemalt kolmeks aastaks. Arengukava koostakse koostöös 
kooli hoolekoguga. Gümnaasiumi hoolekogu on meile teadaolevatel andmetel ( Vändra 
Gümnaasiumi hoolekogu protokoll 07.03.2016) kuulanud ja kiitnud heaks Vändra 
Gümnaasiumi arengukava aastateks 2016 - 2019 käesoleva aasta aprillis. Seega on hoolekogu 
ise pidanud õigeks koostada arengukava kolmeks, mitte viieks  aastaks ja sellisena on 
arengukava ka kooli ettepanekul volikogus kinnitatud. 
 
Teie pöördumise sisu viitab ka Vändra Gümnaasiumi 21.11.2016 toimunud hoolekogus 
arutluse all olnud Vändra Gümnaasiumi toidu kvaliteedile. Kinnitame, et kooli söögi 
kvaliteediküsimus on kooli sisemise juhtimise korraldamise küsimus ja vastutusala. 
 
Arutluse all oli väidetavalt ka kooli köögi sisustuse küsimus. Paraku ei anna Teie kiri täpsemat 
selgust, mida selle küsimuse all arutleti, ent saame tõdeda, et käesoleva aasta aprillis 
kinnitatud Vändra Gümnaasiumi arengukavasse ei ole sisse viidud ühtegi tegevust, mis viitaksid 
probleemidele kooli köögis. 
 
Vändra Alevivolikogu on 15.09.2017 otsuses nr 15 seadnud 2017 eelarveaasta prioriteediks 
kooli aula rekonstrueerimise. Teadaolevalt antud tegevuse elluviimine juba käib. 
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